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PROTOKÓŁ nr XXX/2017 

z sesji Rady Gminy Opatów odbytej dnia 29 marca 2017 roku 

w sali remizy OSP w Iwanowicach Dużych  

Godzina  rozpoczęcia 13
00

, godz. zakończenia 17
30 

Na 15 radnych obecnych na sesji 12 radnych 

Obecni na posiedzeniu:  

1.Radny Powiatowy – Tomasz Jeziorski  

2. Radny Powiatowy – Jerzy Kiepura  

3. Wójt Gminy                 - Bogdan Sośniak  

4. Skarbnik Gminy  - Zbigniew Kowalik 

5. Sekretarz Gminy   - Jerzy Szyja 

6. Przedstawiciel Izby Rolniczej -  Halina Szyjka 

7. Przedstawiciel Izby Rolniczej – Leszek Balcerzak  

8. Prawnicy – mecenas Paweł Ślązak  

  - mecenas – Krystian Ślązak  

9. Przedstawiciele Komendy Powiatowej  Policji w Kłobucku 

- Z-ca Komendanta Tomasz Górka 

- Dzielnicowy Tomasz Florjański 

- Profilaktyk społeczny  KPP Tomasz Solnica 

- Rzecznik Prasowy KPP Kamil Raczyński 

9. Pracownicy Urzędu Gminy w Opatowie. 

10. Sołtysi  wg listy obecności załączonej do protokołu 

11. Radni wg listy obecności załączonej do protokołu 

 Lista obecności radnych i sołtysów w załączeniu do protokołu. 

O terminie posiedzenia radni zostali powiadomieni pisemnie. 

Porządek  obrad 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności  

2. Przedstawienie porządku obrad  

3. Przyjęcie protokołu   z poprzedniej  sesji  
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4. Informacja Wójta Gminy o bieżącej działalności miedzy sesjami  

5. Informacja o bezpieczeństwie i porządku publicznym na terenie gminy Opatów 

6. Informacja o realizacji wyroku Sądu – dot. byłej uczennicy Gimnazjum 

7. Interpelacje i zapytania radnych i sołtysów  

8. Podjęcie uchwał w sprawie : 

a. zmian w budżecie na 2017 rok 

           b. zmian do statutu GZO w Opatowie 

 c. dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjum do nowego ustroju 

             szkolnego, wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe, na okres od dnia  

            1 września 2017r do dnia 31 sierpnia 2019 roku. 

 d. określenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

               bezdomności zwierząt na terenie Gminy Opatów w roku 2017 

          e. przyjęcia  „ Planu Odnowy Miejscowości Waleńczów  na lata 2017-2022” 

 f. zmian w planie zagospodarowania przestrzennego 

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych i sołtysów.  

10. Sprawy bieżące  

11. Zakończenie XXX  zwyczajnej sesji Rady Gminy Opatów. 

 

Przebieg posiedzenia: 

Ad-1.  

Otwarcia  sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy – Witold Łacny , powitał 

wszystkich zebranych i na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność sesji. 

Ad-2.  

Przewodniczący RG zapoznał z proponowanym porządkiem  obrad. Radni 

zaproponowali aby  Informacja Wójta Gminy była realizowana po pkt 5 i pkt 6 

porządku. Porządek został zatwierdzony jednogłośnie z dokonanymi zmianami.. 

Ad-3. 

Protokół z poprzedniej sesji Rady Gminy został przyjęty jednogłośnie, bez uwag. 
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Ad -5 

Informacja o bezpieczeństwie i porządku publicznym na terenie gminy Opatów. 

( informacja w załączeniu do protokołu) 

Radny Dariusz Zając zapytał o przyjmowanie osób nietrzeźwych do Izby Wytrzeźwień 

- Za-ca Komendanta odpowiedział, że żadna z gmin w powiecie nie ma podpisanej 

umowy z Izba Wytrzeźwień, dlatego osoba nietrzeźwa zostaje odwieziona do szpitala 

bądź do domu jeżeli będzie tam miał opiekę.  

Ad-6.  

Wójt Gminy wprowadził do tematu realizacji wyroku Sądu – dot. byłej uczennicy 

Gimnazjum. 

W 2007 roku  w Gimnazjum zdarzył się nieszczęśliwy wypadek podczas lekcji wf. 

Uczennica zasłabła i straciła przytomność, nastąpiło zatrzymanie krążenia i porażenie 

mózgowe. Obecnie wymaga całodobowej opieki. 

Rodzina skierowała przeciwko Gminie Opatów pozew do Sądu o zadośćuczynienie i 

zwrot kosztów leczenia oraz rentę. 

Wypadek zdarzył się w czasie zajęć szkolnych na lekcji wychowania fizycznego. 

Wiadomo, że za bezpieczeństwo uczniów odpowiada nauczyciel, który prowadzi daną 

lekcję oraz władze szkoły. Konsekwencje tego wypadku, który okazał się potem 

bardzo tragiczny w skutkach, obciążają szkołę i osoby które bezpośrednio za to 

odpowiadają. Proces, karny jaki został wdrożony, zakończył się wyrokiem 

uniewinniającym nauczyciela, mimo iż wykazał konkretne niedociągnięcia i 

zaniechania, które tam miały miejsce. W konsekwencji gmina jako organ prowadzący 

szkołę, odpowiadając ogólnie za bezpieczeństwo pracowników i uczniów w swoich 

placówkach oświatowych, została pozwana w procesie cywilnym. Stąd taki wyrok a 

nie inny. 

Obecni na posiedzeniu Paweł Ślązak i Krystian Ślązak, którzy w tej sprawie Gminę 

reprezentowali, udzielili informację na temat przebiegu całego procesu Sądowego  w 

tej sprawie. Pozew został złożony w 2013 roku. 
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W 2014 r. Gmina otrzymała pozew o zapłatę zadośćuczynienia w kwocie 900 tys. zł, 

odszkodowania w kwocie 150 tys. zł oraz renty comiesięcznej w kwocie 4 tys. zł  

Złożony został protest, który zawierał szereg argumentów.  

 

Radny Andrzej Zalski – czy były przed 2013 rokiem jakieś negocjacje z rodzina, żeby 

dogadać się polubownie odnośnie odszkodowania. 

- poza tym mówi się, że nauczyciel wf nie udzielił pomocy, a taki nauczyciel powinien 

umieć udzielić pomocy, nadal ten nauczyciel pracuje  a powinno się chyba jakiś 

konsekwencje wobec tego nauczyciel wyciągnąć i znaleźć winnego, 

Pan mecenas Ślązak uważa również , że jeżeli mielibyśmy wskazać osobę 

odpowiedzialną za cale zajście to wskazalibyśmy nauczycielkę wf. Ta nauczycielka 

powinna potrafić takiej pomocy udzielić, jeżeli nie miała takiego przeszkolenia 

powinna to zgłosić, zresztą kończąc Akademię Wychowania Fizycznego takie 

umiejętności powinno się posiadać więc z logicznego punktu widzenia jest to osoba 

która zawiniła bezpośrednio. Natomiast z punktu widzenia odpowiedzialności karnej 

nie miała obowiązku  udzielić takiej pomocy, co stwierdził Sąd karny  i ja uniewinnił.  

Gdyby w takiej sytuacji znalazła się pielęgniarka albo ratownik medyczny, którzy  w 

zakresie swoich obowiązków maja  niesienie pomocy ich wina byłaby ewidentna.  

Inna kwestia jest ocena działań tej nauczycielki.  Bo osoba która odpowiada wprost za 

to nieszczęście jest ta nauczycielka. Bo to jest niewyobrażalne, żeby dziecku przez 10 

min nauczycielka, która była przeszkolona w tym kierunku, nie udzielić pomocy. 

 

Radny Andrzej Zalski zgodził się, że za  pracownika  odpowiada pracodawca, dlatego 

zastanawia się jak to się stało, że ta nauczycielka pracuje nadal w tej szkole skoro 

doprowadziła  do takiej tragedii. Nauczyciele  Gimnazjum twierdzą, że nie są 

przeszkoleni  w dziedzinie udzielania pomocy, wiec to są zaniedbania ze strony 

Dyrektora Gimnazjum. Jakie konsekwencje dyscyplinarne zostały wyciągnięte w 

stosunku do osób które wzięły udział w całym tym wydarzeniu? 

 

Wójt Gminy - to dyrektor szkoły jest uprawnioną osobą do wyciągania konsekwencji 

służbowych. Z mojej wiedzy wynika, że dyrektor takich konsekwencji nie wyciągnął. 
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Poleciłem dyrektorowi rzetelnie przygotować szkolenie nauczycieli z zakresu 

udzielania pierwszej pomocy. Wiem, że takie szkolenia odbyły się w krótkim czasie po 

tym wypadku i wiem, że odbywają się do dzisiaj. W sensie kar nie rozważałem karania 

dyrektora ani nauczyciela z braku takich przesłanek, bo to wdrożono śledztwo i proces 

sądowy miał wskazać osoby odpowiedzialne. Przebieg procesu wskazywał 

nauczyciela prowadzącego zajęcia jako jedyną osobę odpowiedzialną za to zdarzenie, 

uniewinnionego ostatecznie od odpowiedzialności. Wobec dyrektora takich zarzutów 

nie sformułowano. 

Pojawiły się takie oświadczenia, że nauczyciele nie byli doszkoleni w zakresie 

udzielania pierwszej pomocy uczniowi. 

 

Wtedy w 2007 roku nie przewidziano, ze nastąpią tak tragiczne konsekwencje tego 

wydarzenia, Postępowanie powypadkowe prowadzone przez osobę uprawnioną 

ustaliło i udokumentowało okoliczności wypadku. Największą wiedzę na tym etapie 

miał dyrektor szkoły. W tym czasie nikt nie zdawał sprawy jak tragiczne 

konsekwencje w zdrowiu wystąpią u tej uczennicy, bo zdarzenie wydawało się być 

jasne - uczennica w czasie rozgrzewki zasłabła, w wyniku przeprowadzonej akcji 

ratowniczej zostały przywrócone funkcje życiowe, trafiła do szpitala, miała być 

poddana zabiegom rehabilitacyjnym. Rokowania były dalekie od tego, co przyniosły 

najbliższe miesiące. Za ustalenie okoliczności wypadku odpowiadał dyrektor szkoły, 

jako kierownik zakładu prac , bo przecież szkoła takim zakładem jest. W momencie 

wypadku, jak i potem na etapie procesu sądowego, nikt z urzędu gminy - w tym także i 

ja jako przedstawiciel organu prowadzącego - nie był wzywany do składania 

wyjaśnień.  

Sama Gmina podejmowała różne formy pomocy tej rodzinie,  finansowano turnusy 

rehabilitacyjne dla tej dziewczynki , przeprowadzano  zbiórki publiczne, były 

wypłacane zasiłki z pomocy społecznej . Tak, że to nie było tak, ze nic się nie działo. 

Nikt z rodziny wcześniej nie występował o takie zadośćuczynienie, mama prosiła o 

pomoc finansową, na leczenie, na transport, o środki na higienę itp. Dopiero w 2013r 

po programie Pani Elżbiety Jaworowicz  nakierowano rodzinę jak dochodzić swoich 

roszczeń.  
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Odnośnie szkoleń nauczycieli – to wszystko zależy od ludzkiej reakcji, od tego czy się 

„ straci głowę”  czy jest się opanowanym. 

Rada gminy była informowana w momencie sformułowania pozwu o wypłatę 

zadośćuczynienia i miesięcznej renty. Jedynym uprawnionym organem w tej sytuacji 

był sąd cywilny. Dlatego trzeba było poczekać na zakończenie procesu sądowego, 

który trwał prawie trzy lata, bo od stycznia 2014 r. do lutego 2017 r. W związku z 

czym Rada Gminy była informowana o tym że taki proces jest, że takie żądanie 

zadośćuczynienia wpłynęło. A teraz pozostaje obowiązek wykonanie wyroku. 

Ad-4.  

Informacja Wójta Gminy o bieżącej działalności Gminy miedzy sesjami. 

- poinformował, ze jest przeciwny składaniu apelacji w sprawie odszkodowania, bo 

uważa, że tylko się wszystko przedłuży, narosną tylko większe odsetki. 

Poprosił Radę Gminy o wyrażenie opinii na ten temat.  

Rada Gminy wyraziła opinię aby nie wnosić apelacji.  

Wójt Gminy w zakresie inwestycji: 

- kanalizacja w Iwanowicach Dużych w kwietniu zostanie skierowana do oceny 

merytorycznej, 

- złożony wniosek do programu rozwoju  obszarów wiejskich , na modernizację 

przepompowni w Waleńczowie. 

- zakończono zbieranie ankiet na rozbiór i utylizacje azbestu, teraz zostanie 

przygotowany wniosek do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska o 

sfinansowanie tych prac, jeżeli fundusz przyzna środki to zakończenie prac jest 

planowane na koniec września 2017r.  

-  w ramach  Programu antysmogowego będzie przygotowywany program  na 

instalowanie urządzenia solarnych, wnioski można składać do 7 kwietnia 2017r.  

Na dzień dzisiejszy wniosków jest już 150.  

- odnośnie uchwały o reformie oświaty są pozytywne opinie Kuratorium oraz Związku 

Nauczycielstwa Polskiego, 

- od 1 kwietnia do działań GZO zostaje włączona obsługa administracyjno-finansowa 

Gminnej Biblioteki Publicznej.  
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- darowizna od RSP Waleńczów o przekazanie Gminie części dróg i innych 

nieruchomości na osiedlu w Waleńczowie , musimy podejść do tego zdrowo 

rozsądnie, czy wziąć ta darowiznę – to osiedle zostało wyznaczone trochę na 

„wariackich papierach”, bo w ewidencji  gruntów działki zostały podzielone, 

natomiast nigdy nie został zatwierdzony operat geodezyjny . W tamtych czasach było 

możliwe żeby transakcje dochodziły do skutku , a ludzie sami sobie wyznaczali 

granice. Teraz gdyby gmina musiała te granice wznowić to zapłaciłaby za to około 50 

tys. zł.  

Teraz trzeba się zastanowić jak to zrobić- albo koszty te bierzemy nas siebie, albo 

spróbować te koszty obniżyć robiąc rozgraniczenie zbiorowe, tylko jak zebrać ponad 

stu właścicieli rozrzuconych po całej Polsce.   

Radny Mirosław Grzyb – zapytał czy program obejmuje tylko solary czy wymianę 

piecy centralnego ogrzewania  też. 

 

Wójt Gminy – tylko i  wyłączenie zestawy solarne do ogrzania wody dla odbiorców 

indywidulanych  

Puchała Robert – Kierownik Zakładu Komunalnego wyjaśnił szczegóły związane ze 

składaniem wniosków oraz procedurą załatwiania sprawy. 

Radny Rojszczyk Piotr -  czy jest jakaś perspektywa, że w najbliższym czasie będzie  

realizowana sprawa termomodernizacji prywatnych budynków , czy będą brane tez 

pod uwagę źródła fotowoltaiczne . 

Puchała – do tego programu można było zdecydować się na solary z Fotowoltaika , ale 

na ten moment zdecydowaliśmy się tylko na solary, docieplenia budynków są 

oczywiście możliwe, ale to zależy od decyzji Rady Gminy czy wchodzimy w taki 

program, ale kiedy będzie taka możliwość  nie ma pojęcia.  

 

Ad-7.  

 

Radny Andrzej Zalski – przypomniał , o stawianych Stowarzyszeniu „Nasza Szkoła” 

zarzutach, odnośnie nieprawidłowego wykorzystania 250 tys. zł  Wójt Gminy wystąpił 
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o zwrot tej kwoty. Stowarzyszenie zwróciło się z ta sprawa do Kolegium 

Odwoławczego i Kolegium Odwoławcze w całości uchyliło te oskarżenia.  

Nie było to wiec tak jak to zostało przedstawione na sesji Rady Gminy – 

Stowarzyszenie prawidłowo wydało te pieniądze. 

Następna sprawa dotyczy zaleceń pokontrolnych z Powiatowej Straży Pożarnej 

odnośnie warunków bezpieczeństwa uczniów w Szkole Podstawowej w Zwierzyńcu 

Pierwszym. 

Stowarzyszenie odwołało się do Komendanta Wojewódzkiego Straży Pożarnej, który 

te zalecenia podtrzymał, następnie Stowarzyszeni odwołało się do Sądu 

Administracyjnego , gdzie zalecenia i zarzuty zostały uchylone.  

Uważa, ze Stowarzyszeniu należą się za te pomówienia przeprosiny, ale to zależy już 

od Radnych.  

Ad-8.  

a. Uchwała Nr 127/XXX/2017 w sprawie  zmian w budżecie gminy na 2017r 

Wyjaśnienia do projektu budżetu radni otrzymali na piśmie:  
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 Uchwała Nr 127/XXX/2017 podjęta została jednogłośnie.  

b. Uchwała Nr 128/XXX/2017 w sprawie  zmian do statutu GZO w Opatowie 

"Gminny Zespół Oświaty może prowadzić również wspólną obsługę administracyjną, 

finansową, organizacyjną i prawną gminnych instytucji kultury oraz innych gminnych 

osób prawnych utworzonych na podstawie odrębnych ustaw w celu wykonywania 

zadań publicznych z wyłączeniem przedsiębiorstw, instytutów badawczych, banków i 

spółek prawa handlowego." 

Uchwała Nr 128/XXX/2017 podjęta została jednogłośnie.  
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 c. Uchwała Nr 129/XXX/2017 w sprawie  dostosowania sieci szkół 

podstawowych i gimnazjum do nowego ustroju   szkolnego, wprowadzonego ustawą – 

Prawo oświatowe, na okres od dnia   1 września 2017r do dnia 31 sierpnia 2019 roku. 

- Określa się następujący plan sieci publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Opatów na okres od dnia 1 września 2017r. do dnia 31 

sierpnia 2019r.: 

1) Szkoła Podstawowa im. Juliana Tuwima w Złochowicach - Złochowice, ul. 

Wesoła 3, 42-151 Waleńczów; 

2) Szkoła Podstawowa im. Marii Konopnickiej w Opatowie -  Opatów, ul. Tadeusza 

Kościuszki 1, 

42-152 Opatów (siedziba szkoły); Opatów, ul. Szkolna 5, 42-152 Opatów (miejsce 

prowadzenia zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych); 

3) Szkoła Podstawowa im. Red. Jana Ciszewskiego w Waleńczowie - Waleńczów, ul. 

Szkolna 19, 42-151 Waleńczów; 

4) Szkoła Podstawowa im. Tadeusza Kościuszki w Wilkowiecku - Wilkowiecko, ul. 

Szkolna 1, 42-152 Opatów; 

5) Szkoła Podstawowa w Iwanowicach Dużych -Iwanowice Duże, ul. Częstochowska 

63, 42-152 Opatów. 

- Określa się następujące granice obwodów publicznych szkół podstawowych 

mających siedzibę na obszarze  Gminy Opatów na okres od dnia 1 września 2017r. do 

dnia 31 sierpnia 2019r.: 

1) Obwód Szkoły Podstawowej im. Juliana Tuwima w Złochowicach obejmuje 

miejscowość Złochowice, 

2) Obwód Szkoły Podstawowej  im. Marii Konopnickiej w Opatowie obejmuje 

miejscowości: Opatów, Iwanowice Małe, Iwanowice-Naboków, Zwierzyniec 

Pierwszy, Zwierzyniec Drugi. 

3) Obwód  Szkoły Podstawowej  im. Red. Jana Ciszewskiego w Waleńczowie 

obejmuje miejscowość: Waleńczów, 

4) Obwód  Szkoły Podstawowej im. Tadeusza Kościuszki w Wilkowiecku 

obejmuje miejscowość: Wilkowiecko, 

5) Obwód  Szkoły Podstawowej  w Iwanowicach Dużych obejmuje miejscowość: 

Iwanowice Duże. 

- Określa się następujący plan sieci prowadzonych przez Gminę Opatów  klas 

dotychczasowego publicznego gimnazjum prowadzonych w Szkole Podstawowej im. 

Marii Konopnickiej w Opatowie  na okres od dnia 1 września 2017r. do dnia 31 

sierpnia 2019r.: 
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1) klasy dotychczasowego Gimnazjum w Opatowie prowadzone w Szkole 

Podstawowej im. Marii Konopnickiej w Opatowie, 42-152 Opatów, ul. Tadeusza 

Kościuszki 1 (siedziba szkoły), 

42-152 Opatów, ul. Szkolna 5 (miejsce prowadzenia zajęć dydaktycznych, 

wychowawczych i opiekuńczych) . 

§ 5. Określa się następujące granice obwodów  klas dotychczasowego gimnazjum 

mającego siedzibę na obszarze Gminy  Opatów prowadzonych  przez Gminę Opatów 

na okres od dnia 1 września 2017r. do dnia 31 sierpnia 2019r.: 

1) Obwód klas dotychczasowego Gimnazjum w Opatowie prowadzonych w Szkole 

Podstawowej im. Marii Konopnickiej w Opatowie obejmuje miejscowości:  

Złochowice, Opatów, Iwanowice Małe, Iwanowice-Naboków, Zwierzyniec 

Pierwszy, Zwierzyniec Drugi, Waleńczów, Wilkowiecko, Iwanowice Duże. 

- Dotychczasowe Gimnazjum w Opatowie zostaje włączone do Szkoły 

Podstawowej im. Marii Konopnickiej w Opatowie. 

  

Uchwała Nr 129/XXX/2017  podjęta została jednogłośnie.  

 

 d. Uchwała Nr 130/XXX/2017 w sprawie  określenia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania    bezdomności zwierząt na terenie 

Gminy Opatów w roku 2017 

sołtys wsi Opatów Tomasz Macherzyński zgłosił problem psów biegających bez 

opieki. Jest w Opatowie osoba, która te psy u siebie przygarnia, ale psy biegają bez 

kagańca, nie są zapewne szczepione. 

Radny Stanisław Grzyb – co z miejscem wyznaczonym na zwierzęta gospodarskie w 

Zwierzyńcu Pierwszym. Pieniądze były przeznaczone i do tej pory nie ma remontu 

zakończonego.  

Uchwała Nr 130/XXX/2017  podjęta została jednogłośnie.  

          e. Uchwała Nr 131/XXX/2017 w sprawie  przyjęcia  „ Planu Odnowy 

Miejscowości Waleńczów  na lata 2017-2022” 

Plan Odnowy miejscowości Waleńczów na lata 2017 - 2022" powstał w wyniku 

dyskusji i oczekiwań mieszkańców wsi Waleńczów. Za najistotniejszy cel 

mieszkańcy Waleńczowa uważają rozbudowę stacji wodociągowej przy ul. 

Słonecznej w celu polepszenia jakości dostarczanej wody oraz odpowiedniego 

dostarczanego jej ciśnienia, przebudowę dróg gminnych, które wpłyną na 



12 

 

podniesienie jakości komunikacji oraz poprawę poziomu ochrony środowiska 

naturalnego. 

Kolejnym oczekiwaniem mieszkańców jest budowa systemu kanalizacji 

sanitarnej, zbiorczych przyzagrodowych oczyszczalni ścieków na terenie 

miejscowości Waleńczów. 

Mając na uwadze powyższe cele, zasadnym jest podjęcie przez Radę Gminy uchwały 

o przedłożonej treści 

Uchwała Nr 131/XXX/2017 została podjęta jednogłośnie.  

 f.  Uchwała Nr 132/XXX/2017 w sprawie  mian w planie zagospodarowania 

przestrzennego 

Inspektor UG Jedrycha Krystyna wyjaśniła, że zmiany dotyczą pojedynczych działek 

w Opatowie, Iwanowicach Małych i Iwanowicach Dużych oraz w Zwierzyńcu 

Pierwszym . Są tylko dwie nowe działki przeznaczone w tej uchwale pod zabudowę w 

Iwanowicach Dużych. Pozostałe działki to jest tylko przedłużenie  linii zabudowy albo 

zmiana z zabudowy mieszkaniowo-zagrodowej plus usługi . Na przeciwko Nabokowa 

mamy działki pod strefę przemysłową i tam musimy stworzyć  teren komunikacyjny, 

który by pozwalał na wyjazd z tych wszystkich działek na jedna drogę zbiorową z 

wyjazdem na drogę krajową.  

 Uchwała Nr 132/XXX/2017  podjęta  została jednogłośnie.  

Ad- 9 

Wniosków i  interpelacji radni nie zgłosili.  

Ad- 10 

Sprawy bieżące: 

Radny powiatowy Jerzy Kiepura udzielił informacji na temat bieżącego 

funkcjonowania Powiatu.  

Radny Andrzej Zalski zapytał co z budowa chodnika w Zwierzyńcu Pierwszym. 

Radny Powiatowy poinformował, ze w budżecie powiatu na ten rok nie ma tej 

inwestycji. 

Radny Zalski – czyli Powiat kłamie, Starosta zobowiązał się, ze w tym roku zacznie 

się budowa chodnika w Zwierzyńcu Pierwszym. 

Radny Powiatowy Tomasz Jeziorski- na następną sesję RG Opatów przygotuje 
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informacje na ten temat po rozmowie ze Starosta.  

 

Radny Artur Bednarek – przypomniał o poprawieniu poboczy przy drodze powiatowej 

w Opatowie na ul. Kuźniczka.  

Radny Dariusz Zając – od 14 lat Starosta organizuje mecze siatkowe międzygminne i 

chyba radni nie wiedza, ze gmina Opatów jest najlepsza drużyną w tej piłce. Są w niej 

samorządowcy, nauczyciele, strażacy. Drużyna się sama finansuje, ale może Rada 

Gminy wyasygnowała by dla tej drużyny pieniądze na stroje.  

Przekazał na ręce Wójta Gminy puchar.  

Radny Piotr Rojszczyk – ul. Zielona w Złochowicach powstała wyrwa w drodze, 

prawdopodobnie na skutek kanalizacji, sprawa została już zgłaszana i do tej pory nic 

nie jest zrobione. 

Sołtys wsi Wilkowiecko –w Wilkowiecku ma powstać ferma kurza , mieszkańcy nie 

zgadzają się na jej utworzenie. 

Wójt Gminy – czekamy na decyzje SANEPID-u, żeby zakazać musimy mieć podstawę 

prawną.   

Mieszkaniec Iwanowic Dużych zapytał kto wyda decyzję w sprawie utworzenia tej 

fermy jeżeli SANEPID wyda opinie pozytywna.  

Wójty Gminy – prawdopodobnie zostanie wszczęta rozprawa administracyjna z 

udziałem mieszkańców.  Pozwolenie na budowę wydaje Starosta i tam może być 

ewentualny zakaz.  

Mieszkaniec  Iwanowic Dużych zgłosił problem do Radnych Powiatowych – droga z 

Krzepic do Iwanowic Dużych, pobocza są w bardzo złym stanie, nie ma tez 

prawidłowego oznakowania poziomego.  

 

Ad-11 

Wobec zrealizowanego porządku obrad, Przewodniczący Rady Gminy  zamknął  XXX 

zwyczajną sesję Rady Gminy Opatów. 

 

Protokołował 

Stanisław Kauf 


